
R O M Â N I A
JUDEŢUL CARAŞ-SEVERIN
    CONSILIUL JUDEŢEAN

PROCES–VERBAL
încheiat astăzi 28.02.2012, ora 12,00 în cadrul şedinţei ordinare a

CONSILIULUI JUDEŢEAN CARAŞ-SEVERIN

          Lucrările şedinţei sunt deschise de către domnul preşedinte Sorin Frunzăverde:  

Doamnă consilier, domnilor consilieri,  
Şedinţa este legal constituită, fiind prezenţi 30 de consilieri judeţeni.   
Şedinţa  a  fost  convocată  prin  Dispoziţia  nr.40/21.02.2012,  comunicată  domnilor 

consilieri  în  scris  prin  adresa  nr.IV/1971/22.02.2012,  potrivit  art.94  alin.1  din  Legea 
nr.215/2001 a  administraţiei  publice  locale,  republicată,  cu modificările  şi  completările 
ulterioare, invitaţilor prin adresa nr.I/1972/22.02.2012 şi s-a adus la cunoştinţa locuitorilor 
prin publicare în Ziarul „Jurnal de Caraş-Severin” din data 22.02.2012.

Participă de drept domnul Ion Imbrescu secretarul judeţului.
Participă ca invitaţi: domnul prefect Octavian Ţunea, manageri şi reprezentanţi ai 

instituţiilor  subordonate  Consiliului  Judeţean,  precum şi  reprezentanţi  ai  aparatului  de 
specialitate al Consiliului Judeţean Caraş-Severin.

Din  partea  mass-mediei  participă  reprezentanţi  ai  Ziarului  “Jurnal  de  Caraş-
Severin”,  „BANAT  TV”,  „Radio  Reşiţa”,  Săptămânalul  „Prisma”,  Publicaţia  
„Argument”, TVR Timişoara.

Ordinea de zi a fost anunţată şi publicată în presă.
Ordinea de zi este următoarea:
1.Proiect  de  hotărâre  privind  rectificarea  bugetului  propriu  al  judeţului  Caraş-

Severin, pe anul 2012. 
2.Proiect  de  hotărâre  pentru  modificarea  Hotărârii  Consiliului  Judeţean  nr. 

13/25.01.2012  privind  aprobarea  bugetelor  de  venituri  şi  cheltuieli  a  instituţiilor  şi 
serviciilor publice de sub autoritatea Consiliului Judeţean sau finanţate de către acesta, pe 
anul 2012.

3.Proiect  de  hotărâre  de  modificare  a  Hotărârii  Consiliului  Judeţean  nr.4  din 
10.01.2012  privind  utilizarea  excedentului  bugetului  local  al  judeţului  Caraş-Severin, 
rezultat la încheierea exerciţiului bugetar 2011, pentru finanţarea cheltuielilor secţiunii de 
dezvoltare, pe anul 2012.

4.Proiect de hotărâre privind constituirea fondului de rezervă bugetară în bugetul 
propriu al judeţului Caraş-Severin. 
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5.Proiect de hotărâre privind deblocarea şi utilizarea sumei de 150.000 lei din fondul 
de rezervă bugetară constituit în bugetul propriu al judeţului Caraş-Severin.

6.Proiect de hotărâre  privind defalcarea sumei de 3.500.000 prevăzută în bugetul 
propriu al  judeţului  Caraş-Severin la cap.67 ”Cultura, recreere şi religie”, pe domenii de 
intervenţie (finanţare), pe anul 2012.

7.Proiect  de  hotărâre  privind  aprobarea  situaţiei  financiar-contabile  anuală  a 
judeţului Caraş-Severin, pe anul 2011.

8.Proiect de hotărâre privind stabilirea costului mediu lunar în centrele rezidenţiale 
publice pentru persoane cu handicap pe anul 2012, din structura Direcţiei  Generale de 
Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului Caraş-Severin.

9.Proiect  de  hotărâre  pentru  modificarea  Hotărârii  Consiliului  Judeţean  Caraş-
Severin nr.155/2010 privind aprobarea  structurii  organizatorice şi  a  Regulamentului  de 
Organizare şi Funcţionare a Spitalului Judeţean de Urgenţă Reşiţa, modificată ulterior.

10.Proiect  de  hotărâre pentru  modificarea  Hotărârii  Consiliului  Judeţean  Caraş-
Severin  nr.40/31.03.2009 privind arondarea unităţilor administrativ teritoriale  la serviciile 
publice comunitare  locale de evidenţă a persoanelor din judeţul Caraş-Severin.

11.Proiect  de hotărâre privind atribuirea unor licenţe  de traseu pentru servicii  de 
transport public judeţean de persoane prin curse regulate speciale în judeţul Caraş-Severin.

12.Proiect de hotărâre privind aprobarea cuantumului cotizaţiei  Consiliului Judeţean 
Caraş-Severin, în calitate de membru al CLUBULUI SPORTIV BANATUL MONTAN 
CARAŞ-SEVERIN, cu rang de asociaţie. 

13.Proiect  de  hotărâre  pentru  modificarea  Hotărârii  Consiliului  Judeţean  Caraş-
Severin nr.250/2011 privind aprobarea Actului Constitutiv şi al Statutului „CLUBULUI 
SPORTIV BANATUL MONTAN CARAŞ-SEVERIN”cu rang de asociaţie.

14.Proiect  de  hotărâre  pentru  modificarea  Hotărârii  Consiliului  Judeţean  Caraş-
Severin  nr.67/12.05.2005  privind  numirea  Comisiei  pentru  stabilirea  şi  evaluarea 
terenurilor aflate în patrimoniul S.C. “CONSTRUCT 104 Băile Herculane“ S.A.

15.Proiect de hotărâre privind desemnarea  unui reprezentant al Consiliului Judeţean 
Caraş-Severin  pentru  a  face  parte  din  Comisia  de  acreditare  a  furnizorilor  de  servicii 
sociale din judeţul Caraş-Severin. 

16.Raport semestrial  privind monitorizarea fenomenului  părăsirii  copiilor  la nivel 
judeţean de către Comisia pentru Protecţia Copilului  Caraş-Severin.

17.Raport  privind  activitatea  sportivă  desfăşurată  la  patinoarul  cu  suprafaţă 
artificială din cadrul Bazei Olimpia, în anul 2011.

18.Informare  anuală  a  Spitalului  Judeţean  de  Urgenţă  Reşiţa  cu  privire  la 
patrimoniul dat în administrare, realizarea  indicatorilor activităţii medicale, precum şi la 
execuţia bugetului de venituri şi cheltuieli. 

19.Raport de activitate al Camerei Agricole a Judeţului Caraş-Severin, pe anul 2011.
20.Raport  de activitate pe anul  2011 şi  Programul   pe anul 2012 al  Direcţiei  de 

Administrare a Domeniului Public şi Privat  Caraş-Severin.
21.Raport de activitate pe anul 2011 al directorului Muzeului Judeţean de Etnografie 

şi al Regimentului de Graniţă Caransebeş.
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22.Raport  de activitate  al  Căminului    pentru Persoane Vârstnice Sacu,  pe anul 
2011.

23.Raport  de  activitate  al  Căminului  pentru  Persoane  Vârstnice  Reşiţa  pentru 
perioada 01.01.2011-31.12.2011.

24.Raport  de  activitate  al  Centrului  de  Urgenţă  pentru  Persoane  Fără  Adăpost 
Caransebeş, pe anul 2011.

25.Informare cu privire la modul de soluţionare a petiţiilor pe semestrul II/2011.
26.Informare  privind  participarea  unui  delegat  al  Consiliului  Judeţean  Caraş-

Severin, dl.Octavian Deaconu-consilier, la evenimentul organizat de Comunitatea locală 
din  Alibunar  şi  Primăria  Comunei  Alibunar,  Republica  Serbia,în  perioada  27.01.2012-
30.01.2012.

27.Informare  privind  participarea  unui  delegat  al  Consiliului  Judeţean  Caraş-
Severin, dl.Octavian Deaconu-consilier, la evenimentul organizat de Societatea Cultural-
Artistică” Mihai Eminescu” şi Comunitatea locală din Coştei, Republica Serbia,în perioada 
02.02.2012-03.02.2012.

28. Informare  privind participarea unei delegaţii  într-o vizită de studiu în Anglia, 
din  cadrul  proiectului  „RESURSE  UMANE-FORMARE  PROFESIONALĂ-
ADMINISTRAŢIE PUBLICĂ EUROPEANĂ”- COD SMIS 17327/2011, în perioada 24-
28  ianuarie  2012.

29.Întrebări. Interpelări.
Domnul  preşedinte  Sorin  Frunzăverde:  Domnul  Imbrescu,  procesul-verbal  din 

şedinţa trecută. 
Domnul  secretar  al  judeţului  Ion  Imbrescu:  E  vorba  de  procesul-verbal  din 

25.01.2012. Dacă sunt amendamente sau observaţii? Nu sunt. Cine este pentru aprobare? 
Împotrivă? Abţineri? Se aprobă în unanimitate. Mulţumesc.

Domnul  preşedinte  Sorin  Frunzăverde:  Dacă  la  ordinea  de  zi  enunţată  aveţi 
observaţii? Nu sunt. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Se aprobă în unanimitate. 

*
Se trece la discutarea punctului 1 al ordinii de zi şi anume:
1.Proiect  de  hotărâre  privind  rectificarea  bugetului  propriu  al  judeţului  Caraş-

Severin, pe anul 2012. 
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: E vorba în esenţă de două lucruri şi anume, 

ne-au fost rambursate 22 de miliarde TVA şi contribuţia noastră pentru drumul Văliug-
Slatina  Timiş.  Este  procedura  europeană.  Ştiţi  că  este  un  drum  finanţat  din  fonduri 
europene şi realcătuim cu aceste 22 de miliarde, capitolul de finanţare pentru proiecte şi 
constituirea unui fond de rezervă de 1,5 miliarde, ajutor pentru judeţul Vrancea, încercat de 
stihiile naturii în această iarnă. Aşa cum am anunţat, trebuie să o facem prin rectificarea 
bugetului şi hotărâre de consiliu. Dacă sunt observaţii la acest punct? Nu sunt.

Supun la vot art.I al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se 
aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.II al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate.
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Supun la vot art.III al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.IV al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.V al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.VI al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.VII al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.VIII al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 
sunt. Se adoptă în unanimitate. 

*
Se trece la discutarea punctului 2 al ordinii de zi şi anume:
2.Proiect  de  hotărâre  pentru  modificarea  Hotărârii  Consiliului  Judeţean  nr. 

13/25.01.2012  privind  aprobarea  bugetelor  de  venituri  şi  cheltuieli  a  instituţiilor  şi 
serviciilor publice de sub autoritatea Consiliului Judeţean sau finanţate de către acesta, pe 
anul 2012.

Domnul  preşedinte  Sorin Frunzăverde:  În  interiorul  aceloraşi  cifre  de  buget,  o 
parte din instituţiile subordonate solicită transferul de la un articol de calculaţie bugetară la 
altul. E o procedură pe care cred că o să o mai facem în perioada următoare, în cele 3 
şedinţe  pe  care  le  vom  organiza  în  această  componenţă  a  consiliului.  Dacă  aici  sunt 
observaţii? Nu sunt.

Supun la vot art.I al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se 
aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.II al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.III al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.IV al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.V al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 
sunt. Se adoptă în unanimitate. 

Am  rugămintea,  ca  după  încheierea  acestei  şedinţe  să  fiţi  de  acord  în  plenul 
consiliului,  să-i  înmânăm  titlul  de  „Cetăţean  de  Onoare”,  domnului  Galescu,  o 
personalitate nu numai a judeţului, o personalitate a României, un performer aş spune, de 
mare clasă. Un om care face nu numai România, ci întreaga comunitate de acest gen, dar şi  
publicul larg, să vorbească despre Caraş-Severin şi despre Caransebeş.

4



*
Se trece la discutarea punctului 3 al ordinii de zi şi anume:
3.Proiect  de  hotărâre  de  modificare  a  Hotărârii  Consiliului  Judeţean  nr.4  din 

10.01.2012  privind  utilizarea  excedentului  bugetului  local  al  judeţului  Caraş-Severin, 
rezultat la încheierea exerciţiului bugetar 2011, pentru finanţarea cheltuielilor secţiunii de 
dezvoltare, pe anul 2012.

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Aici e vorba de 3,5 miliarde de lei care au 
rămas de anul trecut nefolosite de căminul de bătrâni, al lui Fiştea şi pe care vă propun să-i 
realocăm anul acesta tot pentru aceleaşi cheltuieli. Dacă sunt observaţii? Nu sunt.

Supun la vot art.I al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se 
aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.II al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.III al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.IV al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 
sunt. Se adoptă în unanimitate. 

*
Se trece la discutarea punctului 4 al ordinii de zi şi anume:
4.Proiect de hotărâre privind constituirea fondului de rezervă bugetară în bugetul 

propriu al judeţului Caraş-Severin. 
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: E vorba de o hotărâre de acest gen, urmată 

de o a doua hotărâre, care vorbeşte în clar de alocarea a 150 de mii de lei pentru sinistraţii 
din judeţul Vrancea. Există bază legală ca între două unităţi teritorial-administrative să se 
poată practica acest transfer de la o instituţie la alta în anumite situaţii. Ne încadrăm în 
această situaţie. Dacă aici sunt observaţii? Nu sunt.

Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se 
aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se 
aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se 
aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se 
aprobă în unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 
sunt. Se adoptă în unanimitate. 

*
Se trece la discutarea punctului 5 al ordinii de zi şi anume:
5.Proiect de hotărâre privind deblocarea şi utilizarea sumei de 150.000 lei din fondul 

de rezervă bugetară constituit în bugetul propriu al judeţului Caraş-Severin.
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Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Pe cale de consecinţă, punctul 5. 
Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se 

aprobă în unanimitate.
Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se 

aprobă în unanimitate.
Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se 

aprobă în unanimitate.
Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 

sunt. Se adoptă în unanimitate. 
*

Se trece la discutarea punctului 6 al ordinii de zi şi anume:
6.Proiect  de hotărâre  privind defalcarea sumei  de 3.500.000 prevăzută în bugetul 

propriu al  judeţului  Caraş-Severin la cap.67 ”Cultură, recreere şi religie”, pe domenii de 
intervenţie (finanţare), pe anul 2012.

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Dacă sunt observaţii? 
Domnul consilier  Zaberca Vasile Mircea: Dacă îmi permiteţi? Am pus şi cu altă 

ocazie  această  întrebare,  am  vrea  totuşi  să  se  prezinte,  cel  puţin  eu,  care  sunt  acele 
programe şi proiecte culturale prevăzute?

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Ale ONG-urilor? Le stabileşte comisia. 
Domnul consilier Zaberca Vasile Mircea: Păi alea, finalmente am vrea să le vedem.
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Noi aici alocăm doar suma.
Domnul consilier Zaberca Vasile Mircea: Da, domnule preşedinte, dar şi altă dată 

am cerut, că finalmente când sunt aceste programe finalizate să le vedem, să ştim şi noi ce 
se organizează, ce acţiuni, ce se tipăreşte. Nu-i mare lucru!

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: După ce comisia le va stabili! 
Domnul consilier Zaberca Vasile Mircea: Deci, de acord, dar după să le vedem.
Domnul  preşedinte  Sorin  Frunzăverde:  Da,  după.  Momentan,  comisia  nu  a 

deliberat asupra solicitărilor, după, vă prezentăm o listă. 
Domnul consilier Zaberca Vasile Mircea: Mulţumesc, asta şi doream. 
Domnul preşedinte  Sorin Frunzăverde: O comisie care nu poate fi suspectată de 

lipsă de obiectivitate din punct de vedere politic, pentru că acolo se regăsesc personaje, aş 
spune, care frecventează toate grupările politice.

Domnul  consilier  Zaberca  Vasile  Mircea:  De  ce  trebuie  să  punem  problema 
politic? Pur şi simplu sunt interesat.

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Am vrut să fie foarte clar.
Domnul consilier Zaberca Vasile Mircea: Bun, mersi. 
Domnul  preşedinte  Sorin Frunzăverde:  Lista  asta  care  nu-i  făcută  încă,  sună  a 

„cronica unei înmormântări anunţate”. Bine. Dacă sunt alte observaţii? Nu sunt.
Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se 

aprobă în unanimitate.
Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se 

aprobă în unanimitate.
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Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se 
aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se 
aprobă în unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 
sunt. Se adoptă în unanimitate. 

*
Se trece la discutarea punctului 7 al ordinii de zi şi anume:
7.Proiect  de  hotărâre  privind  aprobarea  situaţiei  financiar-contabile  anuală  a 

judeţului Caraş-Severin, pe anul 2011.
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Este vorba de o hotărâre uzuală de aprobare 

a bilanţului Consiliului Judeţean şi am făcut-o în fiecare an. Dacă aici sunt observaţii? Nu 
sunt.

Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se 
aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se 
aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se 
aprobă în unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 
sunt. Se adoptă în unanimitate. 

*
Se trece la discutarea punctului 8 al ordinii de zi şi anume:
8.Proiect de hotărâre privind stabilirea costului mediu lunar în centrele rezidenţiale 

publice pentru persoane cu handicap pe anul 2012, din structura Direcţiei  Generale de 
Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului Caraş-Severin.

Domnul  preşedinte  Sorin  Frunzăverde:  Este  vorba  de  aprobarea  unui  cost  la 
reciprocitate, în condiţiile în care noi acordăm asistenţă unor persoane din alte judeţe, iar 
persoane din Caraş-Severin beneficiază de asemenea asistenţă la rândul lor în alte judeţe. 
Dacă aici sunt observaţii? 

Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se 
aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se 
aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se 
aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se 
aprobă în unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 
sunt. Se adoptă în unanimitate. 

*
Se trece la discutarea punctului 9 al ordinii de zi şi anume:
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9.Proiect  de  hotărâre  pentru  modificarea  Hotărârii  Consiliului  Judeţean  Caraş-
Severin nr.155/2010 privind aprobarea  structurii  organizatorice şi  a  Regulamentului  de 
Organizare şi Funcţionare a Spitalului Judeţean de Urgenţă Reşiţa, modificată ulterior.

Domnul  preşedinte  Sorin Frunzăverde:  E  vorba  de  upgradarea  a  42  de  posturi 
TESA din schema de funcţionare a Spitalului Judeţean. Şi în acest caz nu facem altceva 
decât să creăm condiţiile ca personalul respectiv să beneficieze de încadrarea la care are 
dreptul. Pot să vă spun că ne-au fost aprobate 22 de posturi, altele, n-au nici o legătură, 
pentru SMURD şi probabil că pe parcursul lunii martie, împreună cu ministrul de interne şi 
cu Arafat, vom inaugura Serviciul SMURD în Caraş-Severin. Dacă la această hotărâre care 
vizează upgradarea unor posturi aveţi observaţii? Nu sunt.

Supun la vot art.I al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se 
aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.II al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.III al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.IV al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.V al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.VI al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 
sunt. Se adoptă în unanimitate. 

*
Se trece la discutarea punctului 10 al ordinii de zi şi anume:
10.Proiect  de  hotărâre pentru  modificarea  Hotărârii  Consiliului  Judeţean  Caraş-

Severin  nr.40/31.03.2009 privind arondarea unităţilor administrativ-teritoriale  la serviciile 
publice comunitare  locale de evidenţă a persoanelor din judeţul Caraş-Severin.

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Comuna Cornereva solicită desprinderea în 
cadrul acestei activităţi de Băile Herculane, urmând să-şi organizeze propriul serviciu de 
evidenţă a persoanelor. Aceasta este motivaţia pentru care vă propunem această hotărâre de 
Consiliu Judeţean. Dacă aici sunt observaţii? Nu sunt.

Supun la vot art.I al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se 
aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.II al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.III al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 
sunt. Se adoptă în unanimitate. 

*
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Se trece la discutarea punctului 11 al ordinii de zi şi anume:
11.Proiect  de hotărâre privind atribuirea unor licenţe  de traseu pentru servicii  de 

transport public judeţean de persoane prin curse regulate speciale în judeţul Caraş-Severin.
Domnul preşedinte  Sorin Frunzăverde: E vorba de una din activităţile clasice ale 

Consiliului Judeţean, reglementate în mod obişnuit de noi şi e vorba de 4 trasee. Da? Sau 
câte, Bîtea?

Domnul invitat Bîtea Cristian: De 4.
Domnul preşedinte  Sorin Frunzăverde: De 4 trasee, pe care le aveţi în expunerea 

de motive. Observaţii? Nu sunt. 
Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se 

aprobă în unanimitate.
Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se 

aprobă în unanimitate.
Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se 

aprobă în unanimitate.
Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se 

aprobă în unanimitate.
Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 

sunt. Se adoptă în unanimitate. 
*

Se trece la discutarea punctului 12 al ordinii de zi şi anume:
12.Proiect de hotărâre privind aprobarea cuantumului cotizaţiei  Consiliului Judeţean 

Caraş-Severin, în calitate de membru al CLUBULUI SPORTIV BANATUL MONTAN 
CARAŞ-SEVERIN, cu rang de asociaţie. 

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: E vorba de un cuantum de 50 de mii de lei 
anual. Aceasta este cotizaţia pe care o plătim acestui Club Sportiv Banatul Montan. Dacă 
aici aveţi observaţii? 

Domnul consilier  Cojocariu Ioan: Domnule preşedinte, dacă îmi permiteţi,  suma 
aceasta de 50 de mii de lei pe care dumneavoastră o propuneţi, este adevărat că poate fi 
diminuată sau şi  retrasă, în măsura în care nu se justifică folosirea ei. În expunerea de 
motive care am avut-o, cel puţin la darea avizului, mai sunt încă 3 membri care nu apar cu 
nici o cotizaţie, adică ei nu spun cât dau. Trebuie să dăm noi primii ca să vadă cât mai pun 
ei sau cum va fi? Că nu scrie nici unul dintre cei 3 care mai sunt şi cu noi 4, cât pun ei, 
nişte comune care mai sunt aici. A doua întrebare, pentru a fi mai lămurit eu şi probabil şi  
colegii mei, în statutul sau în actul constitutiv scrie că trebuiesc 6 membri minimum şi sunt 
numai 4. Noi alocăm nişte bani unei asociaţii care statutar nu poate funcţiona. La  punctul 
13, care apare şi ca modificare, probabil se va modifica şi statutul sau eu ştiu cum va fi. Vă 
rog frumos dacă se poate aici să ne daţi nişte clarificări. 

Domnul  preşedinte  Sorin  Frunzăverde:  Nu.  La  punctul  13  este  vorba  de 
modificarea componenţei conducerii, n-are nici o legătură cu asta. Darian?

Domnul  invitat  Ciobanu  Darian:  Conform  Ordonanţei  Guvernului  nr.26/2000, 
asociaţia în speţă, trebuie să întrunească un număr de minim 3 membri,  ca să poată să 
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funcţioneze. Deci 6 sunt prea mulţi, 5 sunt prea mulţi. În ceea ce priveşte suma de 50 de 
mii de lei, e propunerea pe care o face AGA şi poate să şi-o asume sau nu. În ceea ce 
priveşte restul unităţilor administrativ-teritoriale asociate, în funcţie de buget vor propune 
la rândul lor o cotizaţie.

Domnul consilier Cojocariu Ioan: Egală, cum va fi?
Domnul invitat Ciobanu Darian: Nu egală.
Domnul consilier Cojocariu Ioan: Domnul director, în statutul pe care l-am solicitat 

la aviz, scrie că sunt minimum 6 membri şi acum spuneţi că trebuie 3 ca să funcţioneze. 
Modificaţi statutul!

Domnul invitat Ciobanu Darian: În statut, excludem membru care nu are hotărâre 
de susţinere a actului constitutiv şi în cazul în care ceilalţi membri asociaţi nu intră cu 
cotizaţie sau cu patrimoniu iniţial, îi vom exclude.

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Conform Legii nr.21 din '23, reactualizată, 
o asociaţie funcţionează cu minim 3 membri. E o lege dată de Guvernul Brătianu, Ionel 
Brătianu, în '23.

Domnul consilier Cojocariu Ioan: Să modifice statutul, doar atât, că dădeam cuiva 
care nu e statutar.

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Corect. Alte observaţii? Nu sunt.
Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se 

aprobă în unanimitate.
Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se 

aprobă în unanimitate.
Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se 

aprobă în unanimitate.
Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se 

aprobă în unanimitate.
Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 

sunt. Se adoptă în unanimitate. 
*

Hotărârile de la punctele 13, 14 şi 15 necesită vot secret. În sensul că, la hotărârea de 
la numărul 13, domnul Crista s-a retras din conducere şi v-o propunem pe doamna Dorina 
Lechici  în locul  lui.  Dacă aveţi  aici şi  alte propuneri? Este tot din aparatul Consiliului 
Judeţean. Nu sunt alte propuneri. La punctul 14 „Proiect de hotărâre  pentru modificarea 
Hotărârii Consiliului Judeţean Caraş-Severin nr.67/12.05.2005 privind numirea Comisiei 
pentru stabilirea şi  evaluarea terenurilor  aflate  în patrimoniul  S.C.  “CONSTRUCT 104 
Băile Herculane“ S.A”, e nevoie de reactualizarea acestei comisii. Conform legii, Consiliul 
Judeţean are asemenea atribuţii în legătură cu această societate comercială.  Acesta este 
fostul şantier 104 de la Băile Herculane şi ei ne propun următoarea componenţă: Giuca 
Mihaela  –preşedinte,  Găină Alexandru Mihnea – secretar  şi  membrii,  Coraş Gheorghe, 
Piluţi  Petronela  şi  Iorgan  Oana.  Ei  toţi  fiind  angajaţi  ai  acestei  societăţi.  Asta  este 
procedura.  Aveţi  aici  şi  alte  propuneri?  Oricum nu-i  cunoaşte  mai  nimeni,  dar  asta  e 
procedura  legală.  În  fine,  la  punctul  15  „Proiect  de  hotărâre  privind  desemnarea  unui 
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reprezentant  al  Consiliului  Judeţean  Caraş-Severin  pentru  a  face  parte  din  Comisia  de 
acreditare a furnizorilor de servicii sociale din judeţul Caraş-Severin”, propunerea noastră 
este  să  facă  parte  domnul  doctor  Brebu Dănilă,  care  a  mai  fost  în  această  comisie  pe 
parcursul  anilor  trecuţi.  Dacă  aveţi  şi  alte  propuneri?  Dacă  nu  sunt,  vă  rog  să  faceţi 
buletinele de vot conform acestor propuneri. Domnul Ghiorghioni conduce şi organizează 
nemijlocit procedura votului. 

Se trece la vot în ordinea strigării.
*

Se trece la discutarea punctelor 16, 17, 18, 19, 20, 21, 22, 23, 24, 25, 26, 27, 28, 29 
ale ordinii de zi şi anume:

16.Raport semestrial  privind monitorizarea fenomenului  părăsirii  copiilor  la nivel 
judeţean de către Comisia pentru Protecţia Copilului  Caraş-Severin.

17.Raport  privind  activitatea  sportivă  desfăşurată  la  patinoarul  cu  suprafaţă 
artificială din cadrul Bazei Olimpia, în anul 2011.

18.Informare  anuală  a  Spitalului  Judeţean  de  Urgenţă  Reşiţa  cu  privire  la 
patrimoniul dat în administrare, realizarea  indicatorilor activităţii medicale, precum şi la 
execuţia bugetului de venituri şi cheltuieli. 

19.Raport de activitate al Camerei Agricole a Judeţului Caraş-Severin, pe anul 2011.
20.Raport  de activitate pe anul  2011 şi  Programul   pe anul 2012 al  Direcţiei  de 

Administrare a Domeniului Public şi Privat  Caraş-Severin.
21.Raport de activitate pe anul 2011 al directorului Muzeului Judeţean de Etnografie 

şi al Regimentului de Graniţă Caransebeş.
22.Raport  de activitate  al  Căminului    pentru Persoane Vârstnice Sacu,  pe anul 

2011.
23.Raport  de  activitate  al  Căminului  pentru  Persoane  Vârstnice  Reşiţa  pentru 

perioada 01.01.2011-31.12.2011.
24.Raport  de  activitate  al  Centrului  de  Urgenţă  pentru  Persoane  Fără  Adăpost 

Caransebeş, pe anul 2011.
25.Informare cu privire la modul de soluţionare a petiţiilor pe semestrul II/2011.
26.Informare  privind  participarea  unui  delegat  al  Consiliului  Judeţean  Caraş-

Severin, dl.Octavian Deaconu-consilier, la evenimentul organizat de Comunitatea locală 
din  Alibunar  şi  Primăria  Comunei  Alibunar,  Republica  Serbia,în  perioada  27.01.2012-
30.01.2012.

27.Informare  privind  participarea  unui  delegat  al  Consiliului  Judeţean  Caraş-
Severin, dl.Octavian Deaconu-consilier, la evenimentul organizat de Societatea Cultural-
Artistică” Mihai Eminescu” şi Comunitatea locală din Coştei, Republica Serbia,în perioada 
02.02.2012-03.02.2012.

28. Informare  privind participarea unei delegaţii  într-o vizită de studiu în Anglia, 
din  cadrul  proiectului  „RESURSE  UMANE-FORMARE  PROFESIONALĂ-
ADMINISTRAŢIE PUBLICĂ EUROPEANĂ”- COD SMIS 17327/2011, în perioada 24-
28  ianuarie  2012.

29.Întrebări. Interpelări.
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Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Dacă aveţi observaţii la celelalte puncte de 
pe ordinea de zi, la rapoarte, respectiv la informări?

Domnul  consilier  Roşeţi  Gheorghe:  Domnul  preşedinte,  eu  aş  vrea  să  vă  ridic 
dumneavoastră  şi  colegilor  mei  consilieri,  o  problemă.  Am  primit  odată  cu  mapa,  o 
scrisoare  de  la  Biblioteca  Judeţeană,  în  care  se  face  un  lobby  pentru  a-i  sprijini  în 
continuare în accesarea unor sume de bani în dezvoltarea bibliotecii. Cred că nu e lipsit de 
interes ca într-o perioadă viitoare când mai există o rectificare sau ceva, dacă se poate să 
dăm nişte bani şi acolo. Cred că aţi primit şi dumneavoastră scrisoarea aceasta.

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Pentru mine este „o scrisoare pierdută”! N-
am avut ştiinţă de demersul acesta, însă am să o citesc cu pasiune în perioada următoare. 
Bănuiesc că noua directoare a bibliotecii v-a scris.

Domnul consilier Zaberca Vasile Mircea: Nu.
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Nu?
Domnul vicepreşedinte Ghiorghioni Ionesie: E vorba de biblionet, ştiţi cum e. 
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde:  Bine. Biblioteca în primul rând ar trebui să 

beneficieze de un sediu nou. Asta este problema cea mai importantă pe care o avem, dar 
asta nu se poate construi decât din fonduri guvernamentale, în mod normal. Aşa cum s-a 
întâmplat în două locuri în ţara asta, la Râmnicu Vâlcea şi dacă nu mă înşel, la Botoşani 
sau la Oneşti. Nu cred că din punct de vedere guvernamental, actualul executiv se simte 
foarte bine. Probabil că acesta va fi un demers pentru anul viitor de urmat. Bănuiesc că vă 
scrie pentru nişte alocări de sume, pentru anumite programe. Da?

Domnul consilier  Roşeţi Gheorghe: Şi pentru programe şi pentru bibliotecile din 
comune. Ei vor să dezvolte de exemplu, accesul din mediul rural la calculator, la internet, 
pentru APIA, să completeze direct de acolo, în sensul acesta este proiectul. 

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Acum primăriile în general au dotarea asta. 
Mai  mult,  construim  practic  în  aproape  toate  comunele  din  judeţ,  acele  centre  de 
promovare turistică,  care vor fi  şi  ele dotate cu echipament  de acest  tip,  dar  în regulă 
încercăm să alocăm nişte fonduri. 

Domnul consilier Ştefănescu Nicolae: Domnule preşedinte?
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Vă rog.
Domnul consilier Ştefănescu Nicolae: În primul rând, vreau să mulţumesc celor de 

la patrimoniu pentru că au o evidenţă foarte bine pusă la punct şi operativă. Data trecută la 
şedinţă, cerusem să văd care sunt cei 172 de transportatori care au trecut prin judeţul nostru 
şi au avut nişte mici probleme. Vreau să vă spun că într-un timp foarte rapid am primit de 
la  domnul  director  Roşeţi,  lista  nominală  cu  toate  societăţile  comerciale  şi  numerele 
autovehiculelor  cu  care  ei  au  încălcat  sau  nu legea.  Ce-am observat?  Am observat  că 
drumurile noastre judeţene şi vreau să vă spun că am citit 9 acte normative, că această  
activitate este reglementată de 9 acte normative, începând de la Ordonanţa nr.43 din 1997. 
Drumurile noastre judeţene sunt ca să zic aşa „străbătute” şi cu consecinţele de rigoare 
stricate,  dacă  sunt  stricate,  în  proporţie  de  4,2% maşini  ale  societăţilor  comerciale  din 
judeţul Caraş-Severin şi  restul din alte judeţe,  Timiş,  Hunedoara, Bucureşti,  Mehedinţi, 
Braşov, Argeş, Mehedinţi, să mai auzi odată, Cluj.
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Domnul  preşedinte  Sorin  Frunzăverde:  Află  cine  sunt  principalii  beneficiari  ai 
exploatării pădurilor din Caraş-Severin!

Domnul consilier Ştefănescu Nicolae: Da. Am avut o discuţie destul de elaborată cu 
domnul director, mi-a dat lămuririle de rigoare. Am înţeles de ce la 172 de cazuri s-a dat 
avertisment,  pentru  că  Ordonanţa  nr.43,  prevede  aşa:  „Transport  cu  depăşirea  masei 
maxime admise pe DJ conform OG nr.43/1997...”, aşa cum a fost modificată şi actualizată, 
ultima a fost Legea nr. 82, „…dar în limită de toleranţă”. 

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Plus, minus.
Domnul consilier  Ştefănescu Nicolae: Plus, minus. Aici, „în limită de toleranţă”, 

mie expresia mi-a plăcut, dar m-a pus pe gânduri totuşi, când la aceeaşi societate suntem 
de 4 ori toleranţi. Probabil că aşa a fost situaţia să fim toleranţi şi cred că au făcut un lucru 
bun. Dacă, cu ai noştri, cu SC „DUO TRANSPORT” din Caraş-Severin sunt de acord cu 
toleranţi, cu SC „HAITTI” SRL din Timiş, am fost un pic mai toleranţi. Nu vreau să fac 
din asta o apreciere critică, ci o apreciere pozitivă. 

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Nu părea aşa.
Domnul consilier Ştefănescu Nicolae: Nu părea aşa?
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Nu. Suna altfel! 
Domnul  consilier  Ştefănescu  Nicolae:  Dimpotrivă,  apreciez  activitatea  colegilor 

noştri şi cred că ar trebui să treacă de la limita de toleranţă către…
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Amenzi.
Domnul consilier Ştefănescu Nicolae: Da. Mulţumesc frumos.
Domnul  preşedinte  Sorin Frunzăverde:  Din nefericire  în  acest  domeniu  suntem 

între  ciocan şi  nicovală,  pentru că totuşi  judeţul  beneficiază  de un venit  important  din 
exploatarea acestor resurse, dar cred că mai multă rigoare nu ne-ar strica. Evident, ca să 
nu-i epuizăm pe atât de elogiatele personaje de la patrimoniu, după ce repară acoperişul la 
salvare, la staţia de ambulanţă. Dacă le creăm mai multe probleme, s-ar putea să-i epuizăm 
prematur. Dreptul la replică.

Domnul  consilier  Cotarcea  Haralambie:  Eu  ţin  să-i  mulţumesc  domnului 
Ştefănescu. Dânsul are o impresie despre instituţiile sau oamenii care conduc, să nu le spun 
servicii  descentralizate,  dar  ale  judeţului  nostru,  credeţi  că  nu fac  nimic.  Uite  că  v-aţi 
convins acum că 170 şi ceva de maşini să le opreşti, să le vezi, să le verifici într-o treabă… 
Numai că bănăţeanul aşa este! Nu zic că nenorociţii ăia la Ilfov, m-au oprit pe mine la  
Baloteşti, cu 80 de km printr-o comună şi mi-a venit amenda acasă. „Bă, voi nu mai ştiţi să 
mai daţi câte un avertisment aşa, din când în când!” Nu m-am înţeles nici de-al dracului cu 
aceia. Uite, oameni aceştia au fost mai domoli, lasă, treacă-meargă, dar să nu mai facă. Aşa 
că încă odată îţi mulţumesc, că a auzit şi presa şi toţi, că aveţi acum impresia că instituţiile 
astea ale noastre descentralizate ale judeţului nostru Caraş-Severin, oamenii cam toţi îşi fac 
datoria. 

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Bine. „La cestiune, stimabililor!” 

*
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Punctul 13
Domnul  preşedinte  Sorin  Frunzăverde:  Aşadar,  „Proiect  de  hotărâre  pentru 

modificarea Hotărârii  Consiliului Judeţean Caraş-Severin nr.250/2011 privind aprobarea 
Actului  Constitutiv  şi  al  Statutului  „CLUBULUI  SPORTIV  BANATUL  MONTAN 
CARAŞ-SEVERIN”cu rang de asociaţie”, la art.I, se desemnează doamna Lechici Dorina, 
care a obţinut 24 de voturi „pentru” şi 7 voturi „împotrivă”, în calitate de reprezentant al 
judeţului Caraş-Severin în Consiliul Director al Asociaţiei. Articolul I, cine este „pentru”? 
Abţineri? Împotriviri? Au fost 7 „împotriviri”. 

Supun la vot art.II al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.III al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 
sunt. Se adoptă în unanimitate. 

*
Punctul 14
Domnul  preşedinte  Sorin  Frunzăverde:  „Proiect  de  hotărâre  pentru  modificarea 

Hotărârii Consiliului Judeţean Caraş-Severin nr.67/12.05.2005 privind numirea Comisiei 
pentru stabilirea şi  evaluarea terenurilor  aflate  în patrimoniul  S.C.  “CONSTRUCT 104 
Băile  Herculane“  S.A.”  Se  desemnează,  aşa  cum  am  citit  propunerile  respective,  în 
funcţiile  de  preşedinte,  secretar,  respectiv  membri:  Giuca  Mihaela,  Alexandru  Mihnea 
Găină, Coraş Gheorghe, Piluţi Petronela Tatiana, Iorgan Oana Cristina, care au obţinut în 
aceeaşi ordine 24, 23, 22, 24, 22 de voturi „pentru”. 

Supun la vot art.II al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.III al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Au 
mai fost, la votul secret.

*
Punctul 15
Domnul  preşedinte  Sorin  Frunzăverde:  În  fine,  „Proiect  de  hotărâre  privind 

desemnarea  unui reprezentant al Consiliului Judeţean Caraş-Severin pentru a face parte 
din Comisia de acreditare a furnizorilor de servicii sociale din judeţul Caraş-Severin.” Se 
desemnează în această calitate domnul  doctor Iosif Dănilă Brebu, care a obţinut 21 de 
voturi „pentru”, 9 voturi „împotrivă” şi 1 vot anulat. 

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se 
aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se 
aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se 
aprobă în unanimitate.
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Supun la vot art.5 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se 
aprobă în unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 
sunt. Se adoptă în unanimitate. 

*
Domnul  preşedinte  Sorin  Frunzăverde:  Am  consumat  interpelările,  respectiv 

posibilele  observaţii  pentru  rapoartele  prezentate,  informări  şi  vă  propun  să  trecem la 
momentul  pe care l-am evocat,  exact  la ora 13,00 fix,  domnule Galescu! Printr-un vot 
anterior,  Consiliul  Judeţean  şi-a  făcut  datoria  încă  odată,  oferind  un  act  de  respect 
domnului Coco Galescu, cunoscut nu numai în Caraş-Severin şi România, dar cred că pe 
întreg mapamondul, în principal de comunitatea, i-aş spune de performanţă, din care face 
parte. Ar fi puţin să spunem că domnul Galescu este doar un alpinist, este sigur şi alpinist,  
dar  este  în  primul  rând  un  performer,  aşadar,  nu  numai  de  către  comunitatea  de 
performanţă din care face parte, dar şi de publicul larg care urmăreşte asemenea aventuri, 
pentru că este o aventură. Este o aventură să escaladezi vârfuri în Himalaya, să ajungi la 
Polul Sud. Mi se pare acest lucru practic, pe întreg mapamondul, din Patagonia şi până în 
Himalaya,  cum am spus  şi  nu numai.  Despre  aceste  lucruri  va  vorbi  însă  Dorul  Dinu 
Glăvan, care va rosti acel laudatio. Din Patagonia până în Himalaya, aşa cum spunea odată 
foarte frumos Arghezi „pe diagonala cea înaltă”, nu numai a vârfurilor muntoase, dar pur şi 
simplu pe diagonala cea înaltă de la sud la nord. Îl las pe Doru să rostească aceste cuvinte 
de suflet, în sprijinul şi pentru motivaţia gestului pe care Consiliul Judeţean l-a făcut acum 
câteva săptămâni. Te rog.

Domnul invitat Doru Dinu Glăvan: Domnule preşedinte, domnule prefect, onorată 
asistenţă, doamnelor şi domnilor, într-o postură, într-o ţinută neobişnuită, Cornel Galescu 
cu costum şi cravată astăzi aici, dar îi şade bine. Desigur, vorbim despre alpinistul Cornel 
Galescu,  care  din  copilărie  a  cochetat  cu  înălţimile,  aşa  cum  face  orice  gugulan  sau 
caransebeşan, care îşi trage originile chiar de la Domaşnea, dacă vorbim de regretatul său 
tată, fostul ziarist Constantin Galescu. Uitându-se la Muntele Mic şi încet-încet în afara 
pasiunii pentru munte, s-a angajat încă în urmă cu aproape 30 de ani în ceea ce înseamnă 
competiţia  alpină.  L-am  ştiut  pe  Coco  Galescu  între  cei  care  câştigau  întrecerile  de 
alpinism din ţară la vârsta adolescenţei sau a primei tinereţi, aş spune eu. S-a aventurat în 
munţii din România, a făcut performanţă şi ca salvamontist. A fost unul dintre cei care a 
reuşit să aducă prima victorie a salvamontiştilor din Caraş-Severin, la întrecerea naţională 
a salvamontiştilor, ceea ce nu este de ici de colo. Au fost începuturile lui Coco Galescu, nu 
s-a mulţumit cu atât şi a început să umble în lume. Caucazul i-a fost o găselniţă, munţii de  
acolo. În Turcia face premieră mondială, pentru el prima şi iată că dintr-o accesiune în alta, 
în  Europa,  în  Americi,  în  Asia,  el  devine  unul  dintre  cei  mai  importanţi  oameni  ai 
alpinismului românesc. Aş spune că este şi un gânditor, pentru că nu se poate ca om care 
înfruntă natura, singur sau într-o echipă, cum de regulă se întâmplă, să nu aibă revelaţii, să 
nu aibă meditaţii despre sine, familie, comunitate. Iar Coco Galescu a avut foarte multe 
asemenea momente, în care probabil a invocat şi divinitatea, fiind faţă în faţă cu minunile 
lumii, natura pe de-o parte, omul pe de altă parte, lupta dintre convieţuirea lor şi tot ceea ce 
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poate să dea această prezenţă pe pământ,  a naturii şi a omului.  Aş spune că este şi  un 
donator  de  viaţă,  dar  nu  de  sânge.  După  mai  fiecare  expediţie  a  lui,  care  devenea  o 
frumoasă  poveste,  Coco  se  apropia  de  oameni,  deschidea  expoziţii,  vorbea  încântător, 
fermecător şi cred că aducea faptele acestea ale sale în această lume dinamică a noastră de 
zi cu zi, uneori urâtă, ponosită. Venea el de acolo de undeva, cu povestea cu lupta de sine, 
poate şi o încurajare pentru omul de rând. Coco Galescu este şi un educator, pentru că nu s-
a oprit doar pentru sine să facă exerciţiul acesta al unei vieţi frumoase, de descoperitor al 
înălţimilor. De ani buni de zile are şi o şcoală pe care o conduce sau mai multe tabere să 
spunem, peste clubul montan pe care l-a înfiinţat la Caransebeş. Este vorba de tabere de 
unde copiii, în prima zi când ajung plâng şi cer la mama acasă, iar la plecare nu se mai 
despart de Coco. Sunt exemple în fiecare sezon, pentru că la Coco Galescu nu există iarnă, 
primăvară, vară sau toamnă, permanent viaţa lui este dinamică, caută natura, o cucereşte şi 
o transmite celorlalţi. Desigur, rămâne performerul Coco Galescu, de vreme ce a realizat 
mai multe premiere mondiale pe unii versanţi necuceriţi de alţii, chiar dacă nu erau peste 
8000 de metri,  erau  peste  6000 de  metri,  dar  şi  peste  8000 de metri,  are  o  asemenea 
performanţă. Rămâne un performer, pentru că el a cucerit mai mulţi poli. Spunea domnul 
preşedinte aici de Polul Sud, ca o ultimă ispravă să spunem, dar şi Polul Nord, unde era să 
rămână un segment acolo, dacă nu se trezea la timp şi nu era ajutat de echipa cu care a fost, 
să rămână pe partea cu barcă şi  nu cu sloiul  de gheaţă care se  desprindea şi  se ducea 
undeva, probabil în neant, cei 2 poli şi celălalt al înălţimii, Himalaya, ispravă cu care nu 
mulţi se pot mândri. Cu siguranţă, gândurile lui şi faptele lui nu se vor opri aici, pentru că 
el  este  într-o  continuă  căutare  de  expediţii,  de  aventuri  dacă  vreţi,  dar  care  ţin  să 
demonstreze forţa omului care ştie să preţuiască natura şi să convieţuiască împreună cu ea. 
Spuneam de alpinist,  de  gânditor,  nu liber  cugetător,  pentru că  are  cruciuliţa  lângă  el, 
educator, donator, provocator de viaţă, performer şi de aceea cred că a fi „Cetăţean de 
Onoare” al Caraşului, este pentru noi o onoare. (Aplauze)

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Aşadar, în faţa familiei, în faţa prietenilor, 
în plenul Consiliului Judeţean, în baza prerogativelor ce v-au fost atribuite, am plăcerea şi 
onoarea de a acorda titlul de „Cetăţean de Onoare” al judeţului Caraş-Severin, domnului 
Cornel Galescu, pentru merite deosebite în promovarea intereselor pentru judeţul Caraş-
Severin. (Aplauze)

Domnul invitat Doru Dinu Glăvan: Îmi pare rău că n-am spus două cuvinte despre 
familie, dar pe Coco l-am provocat eu să vină aici cu familia, să vadă şi copilul şi mama şi 
soţia, că el, Coco Galescu este preţuit de o lume extraordinară aici în Caraş. Săru' mâna!

Domnul invitat  Cornel Galescu: Stimate domnule preşedinte, domnilor consilieri, 
dragi invitaţi, dragă familie, prieteni, este pentru mine o onoare la care sincer să vă spun nu 
mă aşteptam. Atunci când am căutat să pornesc pe cărările necunoscute ale alpinismului, 
de fapt am căutat liniştea, am căutat regăsirea, m-am căutat pe mine însumi şi încă pot 
spune că  mă  caut.  Am crezut  că  acolo  în  depărtări,  în  înălţimi,  voi  putea ajunge la  o 
împăcare cu mine însumi, o împăcare cu lumea, cu ceilalţi. Acest lucru m-a făcut să înţeleg 
că  de  fapt  alpinismul  nu  este  doar  un  sport.  Alpinismul  este  dacă  vreţi,  unul  dintre 
sporturile cu suport filozofic, are o ideologie proprie, poate constitui un model pentru orice 
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activitate, fiindcă în orice proiect există o bază de plecare şi un vârf pe care îl urmărim. De 
aceea, cred eu că alpinismul din punctul meu de vedere depăşeşte graniţele ideii de sport, 
pătrunde subtil în domeniul poeziei, atinge dacă vreţi graniţele filozofiei şi a ideii de luptă 
în general. Aş fi extrem de fericit dacă acest titlu care mi-a fost oferit astăzi şi pentru care 
mă simt recunoscător, ar reuşi într-un fel sau altul să transmită virtuţile care stau la baza 
ideii de explorare, ideii de alpinism. Mă refer aici la voinţă, la curaj, la demnitate, în toate 
compartimentele de care România are astăzi nevoie poate mai mult ca niciodată. Zic eu că 
undeva în lăuntru fiinţei mele există o disperare, o dorinţă de a extrapola, de a scoate în 
evidenţă nevoia de a ne agăţa de ceea ce este valoros, de ceea ce a fost valoros în România 
şi dacă într-o mică sau mai mare măsură, activitatea mea, acţiunile mele pot transmite acest 
lucru, eu mă simt cu adevărat împăcat.  Poate de aceea, am dorinţa de a sta în preajma 
copiilor, de a fi molipsit de inocenţa lor, pentru a putea gândi liber, pentru a putea merge 
mai departe. Pentru a putea într-o zi să spun, că nu doar alpinismul contează în această 
lume, ci toate domeniile, toate activităţile în care se pune umărul cinstit în care se luptă cu 
ardoare, în care se urmăreşte un ţel, care în cele din urmă ne ajută pe noi toţi. Este suficient 
să privim spre ţările dezvoltate, care aşa cum am învăţat, aveau ca principală motivaţie 
căutarea de resurse, de bogăţii. Dar pe corăbiile care mergeau spre insulele necunoscute, 
spre continentele necunoscute, erau adevăraţi exploratori, aventurieri, oameni care au dus 
mai departe ideea de geografie, ideea de umanitate, ideea de voinţă, chiar dacă în mod 
nefericit unii dintre ei nu s-au mai întors niciodată. A rămas un model, a rămas o poveste 
care an de an se rosteşte în şcoli, copiilor, adulţilor, oamenilor care au curajul, care au 
puterea şi dorinţa de a merge mai departe, de a se regăsi pe ei însăşi şi de aşi face linişte în 
suflet şi în minte. Pentru că viaţa trece repede, este o clipă pe care trebuie să avem puterea 
şi curajul să o trăim frumos, aşa cum ne place şi zic eu că satisfacţia şi împlinirea unei vieţi 
nu se poate realiza fără suferinţă, fără luptă, fără dăruire. Am să închei discursul meu, 
mulţumind domnului preşedinte şi dumneavoastră, pentru onoarea pe care mi-aţi făcut-o 
astăzi înmânându-mi această diplomă, acest titlu de „Cetăţean de Onoare”. Chiar mă simt 
onorat! Mulţumesc familiei  care m-a înţeles, m-a sprijinit de fiecare dată când am fost 
plecat. Mulţumesc prietenilor de la Clubul Montan.  Mulţumesc Primăriei Caransebeş şi 
Consiliului  Local  Caransebeş  care  a  finanţat  de  foarte  multe  ori  expediţiile  mele. 
Mulţumesc  tuturor care au fost  aproape de mine  într-un fel  sau altul,  care mi-au ţinut 
pumnii când am fost plecat, care au tremurat pentru mine. Ca un răspuns la emoţiile lor, nu 
pot să spun decât faptul că n-am simţit în viaţa mea o mândrie mai mare, decât atunci când 
împlineam proiectul spre care mă îndreptam, fluturând drapelul României, în dorinţa de a 
pune ţara noastră şi naţiunea română acolo unde merită,  alături de naţiunile dezvoltate. 
Naţiuni care au avut de asemenea istorii zbuciumate, care au luptat să rămână naţiuni, au 
luptat să rămână ţări şi cred eu că nu există un sentiment mai frumos şi mai înălţător, decât  
să te asociezi cu ideea de ţară, de patriotism, de culorile drapelului Românesc, după ce ai 
parcurs o luptă gen Himalaya, gen Polul Sud sau Polul Nord. Vă mulţumesc încă odată şi 
daţi-mi voie să ofer domnului preşedinte, un mic simbol adus de la Polul Sud, o poză exact 
de acolo de la punctul 0. Vă mulţumesc foarte mult. (Aplauze)
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Domnul  preşedinte  Sorin  Frunzăverde:  Dacă  printre  cei  aflaţi  în  sală,  doreşte 
cineva să spună câteva cuvinte?

Domnul consilier Ştefănescu Nicolae: Domnule preşedinte, este de departe cel mai 
bun ambasador al judeţului Caraş-Severin şi printre cei mai buni ambasadori ai României, 
în lume. Ne simţim mândri să fim contemporani cu Coco. Coco, probabil că atunci pe 
înălţimi când eşti, poate ai reuşit să afli mai repede decât mulţi alţii ce înseamnă viaţa mai  
aproape  de  înaltul  cerului.  Dar  am  văzut  realizări  ale  lui  Coco,  care  pe  mine  m-au 
impresionat,  în judeţul Caraş-Severin, chiar ieri! Astăzi chiar vorbeam cu Coco, de una 
dintre deosebitele sale realizări pentru care îl felicit, cu care a înzestrat o unitate turistică 
din judeţul Caraş-Severin, aşa cum nu sunt încă în România. Am dezbătut cu Coco pe 
îndelete în pauză, această operă de artă care a făcut-o la Sasca şi pe care aş dori-o Coco, să 
o multiplici de câte ori poţi, pentru că este ceva care rămâne. Este ceva care pe tine te 
defineşte pe lângă faptul că eşti  un cuceritor al oamenilor,  că tu de fapt prin cucerirea 
înălţimilor ai cucerit oameni. Sincere felicitări! (Aplauze)

Domnul consilier Cojocariu Ioan. M-am gândit înainte dacă trebuie să vorbesc sau 
să nu vorbesc. Fiind atât de apropiat de Coco şi ca habitaţie, dar şi sufleteşte, nu se poate să 
nu spun cât de mândri suntem noi, orăşelul acela de sub munte care scade ca populaţie 
mereu, lăsând în el să mai locuiască doar aceste vârfuri care se încăpăţânează să răzbată să 
nu  plece.  Ceea  ce  nu-i  înţeleg  lui  Coco,  dar  el  este  prea  înţelept  în  felul  lui,  este 
extraordinara lui modestie! El ca să vină până la mine, înconjoară blocurile, prin spatele 
blocurilor, niciodată nu merge pe centru. Niciodată nu merge pe centru, l-am urmărit de 
nenumărate ori să văd la plecare, la venire, pe unde vine. Merge prin spatele blocurilor, ca 
să ajungă acasă sau să poată ajunge până la mine, pentru că ori l-ar opri lumea întrebându-l  
nimicuri sau pur şi simplu, timpul să îl atingă măcar. Spunea Doru şi e bine că a adus  
aminte, poate dincolo de performanţele lui în cucerirea unor vârfuri, călăuzit de crezul lui 
Hillary, pentru că există, de aceea s-a dus acolo, el nu este aventurier, ci pur şi simplu nu 
suportă să-l sfideze vreo înălţime, vreun pisc. El se duce acolo pentru că acela există. Al 
doilea crez al lui care ar trebui scris pe şcoala lui de supravieţuire, de alpinism, împreună 
cu prietenul lui Răzvan, prezent aici, să aibă crezul lui  Steinbeck, care spune „la munte 
copiii  nu pot fi mofturoşi”. Tocmai asta îi face Coco pe toţi, cei care vine de la Oradea, 
până la Mehedinţi şi mai jos, la şcoala lui, pentru a-i învăţa că în viaţă nu au voie să aibă  
mofturi.  Te  pup  Coco,  am să  te  strâng  în  braţe  când  o  să  fii  mai  aproape  de  mine.  
Mulţumesc. (Aplauze)

Domnul consilier Cotarcea Haralambie: Pentru că a vorbit şi domnul Ştefănescu şi 
a vorbit foarte frumos la adresa domnului Galescu şi cu domnul Cojocariu, vreau să spun şi 
eu numai 5 vorbe, domnule preşedinte, nu mă întind. Vă spun sincer că m-a emoţionat mai 
ales când am văzut şi poza şi am văzut şi la televizor multe chestiuni, când a înfipt drapelul 
nostru în vârful munţilor pe unde n-a fost picior de om de aici din România. Trebuie declar  
erou al României! Nu aceştia care vorbesc pe acolo etc. Vă spun cinstit, aşa m-a pătruns 
cumva, parcă m-a scuturat,  când am văzut.  Am privit-o cu multă plăcere. Am văzut la 
televizor, dar una e să vezi şi altă să …Vă mulţumesc, îi doresc multă sănătate şi succes în 
activitate, lui şi familiei lui! (Aplauze)
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Domnul  consilier  Avram  Silviu  Dan:  Sunt  onorat  că  am  participat  astăzi  la 
conferirea titlului de „Cetăţean de Onoare”, concitadinului meu Coco Galescu, pe care îl 
cunosc din tinereţile lui zbuciumate într-ale sportului.  El a primit  astăzi  o binemeritată 
răsplată pentru munca şi perseverenţa sa neostoită, pentru osârdia sa în a atinge Everestul 
şi îl atinge în fiecare zi, în fiecare clipă, prin setea sa de performanţă, de cunoaştere, lucru 
pe care ar trebui să-l respectăm, să-l stimăm pe Coco şi să-i luăm exemplu. Mulţumesc. 

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Pregătisem să spun doar câteva cuvinte în 
încheiere. O naţiune de cuceritori  cum a fost  cea britanică,  le-a acordat şi  lui Edmund 
Hillary, dar şi lui Wellington, după cucerirea Everestului şi după Waterloo, acelaşi statut, 
unul deosebit pentru Wellington în insulă, pentru Hillary în tot Commonwealth-ul, nu mai 
puteam vorbi de imperiu în '53, un statut de învingători! Cred că măcar judeţul Caraş-
Severin ar trebui să-i acorde lui Coco Galescu un asemenea statut până la sfârşitul vieţii, 
chiar  dacă el  probabil  că mai  visează la acoperişul  lumii.  Aş spune că ai  fost  deja pe 
acoperişul  gloriei!  Poate  că  pentru  familia  ta  este  suficient,  pentru  noi  oricum  este. 
Felicitări! (Aplauze) Vă invit la o cupă de şampanie, în foaierul Consiliului. 

Ordinea de zi fiind epuizată, şedinţa se încheie.

          P R E Ş E D I N T E,                                    SECRETARUL JUDEŢULUI,

           Sorin Frunzăverde                                                             Ion Imbrescu

FP/FP/ 1 ex.
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